
 

 
 

 
 

 
 

 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener : Freya Perdaens  
 

Datum: 21 oktober 2019 
 

Onderwerp vraag: Herbruikbare bekers voor Mechelse verenigingen 
 

 
Toelichtende nota 

 
Naar aanleiding van het geschrapte punt 24 van de agenda van de gemeenteraad van 

maandag 21 oktober 2019 had ik enkele vragen.  
 

Dat we in Vlaanderen afstappen van plastic bekers voor enkel gebruik, is een 
ontzettend goede zaak. Deze overstap is echter niet evident voor de vele organisaties 

die Mechelen rijk is.  

 
Hun hierbij een duwtje in de rug geven, lijkt me een ideale taak voor de stad 

Mechelen.  
 

Vandaar mijn vragen:  
1. Worden de Mechelse verenigingen (sport-, jeugd-, cultuur-, e.a.) gevraagd om 

in te tekenen op een groepsaankoop?  
2. Zal de stad, indien bovenstaande niet het geval is, bekers te huur of te leen 

aanbieden aan de Mechelse organisaties?  
3. Plant de stad communicatie met de Mechelse verenigingen om hen te 

begeleiden bij het aankopen van eigen herbruikbare bekers indien geen van 
bovenstaande het geval is?  

4. Plant de stad nog andere stappen in dit kader dit jaar?  
 

 

         Freya Perdaens 
 

 

 

 

 

 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 

 

mailto:gemeenteraad@mechelen.be

